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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2022/23:893 Intresset för frivilliga kommunsammanläggningar

Sveriges kommuner och regioner befinner sig i en mycket svår ekonomisk 
situation. Samtliga regioner prognosticerar underskott i verksamheten 2023 och 
en stor andel av kommunerna likaså. För att inte behöva påbörja processer med 
uppsägning av personal uppmanade Sveriges kommuner och regioner (SKR) 
regeringen att före midsommar ge besked om statsbidragen för kommande år. 
Det hörsammades inte.

I stället för att fokusera på en plan för att stödja kommuner och regioner 
ekonomiskt för att upprätthålla en god välfärd i hela landet ägnar sig regeringen 
åt helt andra saker. Ett exempel är att regeringen i slutet av mars 2023 beslutade 
att tillsätta en utredning om frivillig sammanläggning av kommuner. 

Enligt pressmeddelande från regeringen anser man att ”frivilliga 
kommunsammanläggningar kan stärka kapaciteten, och därmed 
förutsättningarna, att erbjuda en god välfärd. Det handlar om att inte enbart se 
dagens utmaningar, utan att också ha ett långsiktigt perspektiv och fundera över 
hur situationen i landets kommuner kan komma att se ut om 10–20 år”.

Med tanke på statsrådets lunchmöten med kommunföreträdare på olika 
länsresidens under våren vill jag fråga statsrådet Erik Slottner:

 

Hur stort bedömer statsrådet att intresset för kommunsammanläggningar är och 
vilka skäl låg till grund för beslutet att tillsätta ovan nämnda utredning?

………………………………………

Peder Björk (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-08-03
Besvaras senast
2023-08-17
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


